

# DATENBLATT / DATA SHEET

## CP 20K

### Beschreibung:




ADDENSEO CP 20K ist eine hochwertige aus PTFE/Aramid-Garn geflochtene Faserpackung.



### Description:

ADDENSEO CP 20K is a high-quality yarn of PTFE/Aramid braided packing with running in lubricant.

### Technische Daten / Technical Data – CP 20K

Anwendungsbereich Application Area	Pumpen Pump 	Kolben Piston 	Ventil Valve 
<b>Temperature</b>	-100°C – 280°C		
<b>p – Max</b> (bar)	25	500	250
<b>pH - Area</b>	2 - 12		
<b>V (m/s)</b>	15	3	-
<b>g/cm<sup>3</sup></b>	~1,45 – 1,50		

Notizen / Notes:

[www.addenseo.com](http://www.addenseo.com)  
[info@addenseo.com](mailto:info@addenseo.com)

### Eigenschaften:

Sterile, weiße und alterungs- und abrasivfeste Packung mit höchster chemischer Beständigkeit. Sie ist neutral und steril bei Temperaturen bis +280°C. Die CP 20K Packung verschmutzt und verfärbt nicht. Gute Notlaufeigenschaften, lange Standzeiten!

### Properties:

Sterile, white and aging- and abrasive-stable packing with highest chemical resistance. It is neutral and sterile at temperatures up to +280°C. CP 20K pack does not discolored. Good emergency running properties, long life!

### Anwendung:

Vielzahl von Chemikalien, einschließlich organischer Lösungsmittel, Kraftstoffe, Öle, Dampf-, Alkali- und Säurehaltige-Medien, abrasive Schlämme und Abwassertechnik.

### Application:

Wide range of chemicals including organic solvents, fuels, oils, steam, alkali and acid media, abrasive slurries and sewage industries.